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The Congress has two chambers, the Chamber of Local Authorities and the Chamber of Regions.  
It brings together 318 full and 318 substitute members representing more than 200 000 European territorial communities. 
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Independent and Liberal Democrat Group (ILDG). 
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Congress delegation concerned about lawfulness of 
elections in Yerevan, Armenia    
 
Yerevan, 29.05.2009 - After several meetings with government officials, election 
candidates and the media, the mission of the Congress of Local and Regional 
Authorities of the Council of Europe to observe the municipal elections in Yerevan 
(Armenia), scheduled for 31 May, has expressed deep concern over various, repeated 
reports of irregularities, and in particular intimidation tactics during the election 
campaign.   
 
The delegation has accordingly requested, on 29 May, a further meeting with Armen 
Gevorgyan, Deputy Prime Minister and Minister for Territorial Development, and Garegin 
Azaryan, Chair of the Central Electoral Commission, to scrutinise the situation and the 
lawfulness of the electoral procedures.   
 
More information available at www.coe.int/congress-yerevan  
 
Press contact in Yerevan:  
Renate Zikmund, Head of the Congress Division of Communication, International 
Relations and Election Observation, tel. +33 6 59 78 64 55; renate.zikmund@coe.int  
 
 
La délégation du Congrès préoccupée par la régularité des 
élections à Erevan, Arménie   
 
Erevan, 29.05.2009 - Après plusieurs rencontres avec des représentants du 
gouvernement, des candidats aux élections et des médias, la mission du Congrès des 
pouvoirs locaux et régionaux du Conseil de l’Europe chargée d’observer les élections 
municipales à Erevan (Arménie), prévues pour le 31 mai, a exprimé sa profonde 
préoccupation du fait d’informations diverses et répétées sur des irrégularités, et en 
particulier des manœuvres caractérisées d’intimidation au cours de la campagne 
électorale.  
 
C’est pourquoi la délégation a demandé, le 29 mai, une rencontre supplémentaire avec 
Armen Gevorgyan, Vice-Premier ministre et ministre du Développement territorial, et 
avec Garegin Azaryan, Président de la Commission électorale centrale, pour examiner 
au plus près la situation et la régularité des procédures électorales. 
 
Pour plus d’informations : www.coe.int/congress-yerevan  
 
Contact presse à Erevan :  
Renate Zikmund, chef de la Division du Congrès chargée de la communication, des 
relations internationales et de l’observation des élections, tél. +33 6 59 78 64 55; 
renate.zikmund@coe.int  
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